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جناب آقای مسعود کلانتری
همکار گرامی درشرکت خدماتی همایار

باتوجه به اینکه درصدد رفع مشکلات و پیگیری حق و حقوق کارکنان شرکت، با تمام 
مصائب و بی مهری ها، ازتلاش بی وقفه و شبانه روزی دریغ ننموده و به راه خود ادامه 

داده اید،مارابرآن داشت تانهایت سپاس وقدردانی خودراازشمادوست عزیزابرازنمائیم. 
باآرزوی توفیق و سلامت روزافزون برای شما

از طرف جمعی از همکاران شرکت خدماتی همایار

سرکار خانم نگار فراهانی 
کارمند بخش پذیرش آزمایشگاه تشخیص پزشکی دکتر توده فلاح در فردیس 

وظیفه شناسی و تلاش صادقانه واخلاق مدارشما دربرخوردبا ارباب رجوع قابل تحسین 
و تقدیر است، بدینوسیله از زحمات و خدمات شایسته شما تقدیر و تشکر نموده 

وامیداست در پرتو عنایات حق همواره در کلیه شئون زندگی موفق ومؤید باشید.
نشریه راوی ملت-رویداد امروز

جناب آقای اسماعیل کردلو روابط عمومی شهرداری 
محمدشهروآقای ابراهیم کردلو فرماندار اشتهارد

کُلُّ نفَْسٍ ذائقَِةُ المَْوْتِ ثمَّ إلِیَْنا ترُْجَعُونَ
 درگذشت برادر زاده گرامیتان،مرحوم جابر کردلو کارمندشریف شهرداری محمدشهر، 
را خدمت حضرتعالی و خانواده محترم تسلیت عرض نموده، از درگاه خداوند متعال 
برای آن عزیز سفر کرده علو درجات و مغفرت الهی و برای بازماندگان صبر جمیل 

مسئلت می نمائیم.
نشریه طلوع البرز- پایگاه خبری کوه سرفراز

سه ماه گارانتی شستشو

شستشوی انواع فرش وخشکشویی مبلمان وخوشخواب وموکت درمحل

عضورسمی ومعتبراتحادیه 
قالیشویان

زنگ خطر شیوع مصرف 
مشروبات الکلی درایران 

گزارش سازمان جهانی بهداشت نشان می دهد 
الکل در میان  از نظر سرانه مصرف  ایران  که 
مصرف کنندگان »مداوم« نوشیدنی های الکلی، 
رتبه نهم را در میان ۱۸۹ کشور جهان به خود 

اختصاص داده است.
خبر دردناک مسمومیت ده ها نفر از شهروندان 
البرز و فوت غم بار حداقل ۱۰ نفر از آنان که عمدتا 
جوان بودند، بر اثر مصرف الکل تقلبی، اتفاق عجیب وغریبی نیست؛ همچنین ۱۲۰ 
نفرهم مسموم شدند.گوش ما ایرانیان پر است از اتفاقات ناشی از مصرف سوء الکل 
که منجر به فوت یا بیماری گروهی افراد مصرف کننده شده است که ۶نفر ازعاملان 

توزیع وتولید دستگیرشدند.
بسیاری از فوت شدگان با الکل جوانان هستند که ازدست دادن آن ها با سیاست 
جوانی جمعیت منافات دارد.  در ماجرای مسمومیت های الکلی، نمی توان صرفا 
مصرف کنندگان را مقصر دانست. اینکه بگوییم مصرف نکنند و مشکل خودشان 
است، عین بی مسئولیتی و فرار از جایگاه پاسخ گویی است. عاملان چنین رویداد هایی 
را می توان اضلاع مثلثی فرض کرد که یک ضلع آن فرد مصرف کننده و ضلع دوم 
فرد تولیدکننده است. ضلع سوم و قاعده مصرف نوشیدنی های الکلی، جامعه است. 
به عبارتی، هنجار اجتماعی نوشیدن مشروبات الکلی در جامعه وجود دارد و در میان 
برخی از اقشار مذموم نیست؛ به ویژه در میان بخشی از جوانان که با میل به تجربه، 

هنجارشکنی و کم نیاوردن در جمع دوستان همراه است.
در میانه سه ضلع این مثلث، دولت قرار دارد. دولت نمی تواند وظیفه خود را در حد 
اعلام ممنوعیت مصرف مشروبات الکلی و مبارزه با تولیدکنندگان و توزیع کنندگان 
آن تقلیل دهد. دولت در قبال مصرف مشروبات الکلی مسئول است و در قبال آن باید 

سیاست ورزی ای را در پیش گیرد که کمترین صدمه را به جامعه و افراد وارد کند.
به نظر می رسد بعد از سال ها تجربه و صرف هزینه های بسیار در این زمینه، نیازمند 
تأملی دیگر در این زمینه و اخذ سیاست های نوینی هستیم تا جامعه با چنین فجایعی 

مواجه نشود.



2  سیاسی

دکتر علیرضا عباســی در خصــوص نرخ خرید 
تضمینی گندم و گلایه گندم کاران اظهار کرد: مجلس 
یک اقدام خوبی در راستای اصلاح قانون انجام داد که 

تولیدکنندگان هم به این امر اذعان دارند.
وی ادامه داد: در این اصلاح قانون قیمت محصول 
سال زراعی سال بعد باید قبل از شروع فصل زراعی 
تعیین شود و سال گذشته این اتفاق افتاد و در شهریور 
ماه سال ۱۴۰۱ قیمت گندم ۱۴۰۲ تعیین شد و گندم 
کاران از این قیمت راضی بودند.نماینده مردم کرج، 
فردیس و اشــتهارد در مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: اما از شهریور ماه سال گذشته تا بهمن ماه قیمت 

یکسری از نهاده های تولید افزایش یافته و براساس 
تورم سال ۱۴۰۱ تا شهریور ماه قیمت گندم تعیین 
شد که بعد از رضایت اولیه، گلایه مندی گندم کاران را 
در پی داشت.عضو کمیسیون کشاورزی مجلس با بیان 
اینکه امروز دولت اذعان دارد با نرخ ۲۸ و ۵۰۰ گندم 
می توانیم وارد کنیم، گفت: ولی قیمت ارز ۲۸ و ۵۰۰ 
تومان نیست و افزایش ناگهانی و غیرواقعی قیمت ارز 
در تعیین قیمت امسال دیده نشده بود. دکتر عباسی 
با بیان اینکه از بهمن ماه سال گذشته تاکنون دولت 
و کمیسیون کشاورزی مجلس جلسات متعددی برای 
رفع این مشکل برگزار کرده است، تصریح کرد: قیمت 
گندم به نسبت سال گذشته افزایش خوبی یافته است 
ولی گندم کاران به این میزان افزایش اعتراض دارند.
وی خاطرنشان کرد: شــورای قیمت گذاری قیمت 
گندم را تعیین می کند و اصلاحات به نفع تولیدکننده 
است.دانشیار دانشگاه تهران با بیان اینکه ۴.۵ میلیون 
بهره بردار کشــاورزی در کشور وجود دارد، گفت: در 
کمیسیون کشــاورزی تمام تلاش ما بر اینست که 
منافع این تولید کنندگان را در نظر بگیریم و همیشه 

از تولید و تولیدکننده حمایت کرده ایم.

پس از سیلاب ۵شنبه گذشته در مجاورت سد 
امیرکبیر و ریزش سنگین کوه، مسیر رودخانه 
مسدود شد به نحوی که بازگشایی مسیر چند 
روز زمان برده اســت )حتی برخی از بیل های 
مکانیکــی در گل و لای به طور کامل فرو رفته 
که در بازدید از ســد قابل مشاهده بود( پس از 
بازگشایی نیز به دلیل گل آلود بودن آب، عملا 
امکان تصفیه وجود نداشــته که با تمهید وزیر 
نیرو و استفاده از روش الکترولایز برای ته نشینی 
سریع، طبق قول دکتر محربیان از امروز جریان 
رودخانه به آبگیر بیلقان خواهد رسید و به شبکه 

تزریق خواهد شد تا کمبودها به زودی برطرف 
گردد، ان شاءالله.

چندین چاه از جمله برخی چاه های دراختیار 
شهرداری نیز در ۲روز گذشته به مدار متصل شد 

ولی به دلیل حجم مصرف، پاسخگوی نیاز نبود.
همچنین سهمیه آب شرب از سد طالقان، نیز 
به طور حداکثری از دیروز افزایش یافت تا مخازن 

تقویت شود. 
اکنون آب در اغلب محلات به شبکه بازگشته 
ولی به دلیل افت فشار، بویژه در مناطق شمالی 
و طبقات بالا، عملا برای جمعی از همشهریان 

عزیز، قابل استفاده نیست.
با پیگیری های مستمر حضوری و تلفنی از 
وزیر نیرو و بازدید میدانی که از وضعیت ســد و 
رودخانه کرج، داشتیم حداکثر ظرفیت وزارتخانه 
پای کار آمده و از دیروز تیم معاونت آب نیز در 

استان مستقر است.
ضمن عذرخواهی بابت مشــکلات به وجود 
آمده، تا حصول نتیجه و رفع کامل مشکل، پیگیر 

موضوع خواهیم بود.

دکتر علیرضا عباسی:
افزایش قیمت گندم تورم را به کل کشور 

تحمیل می کند

مهدی عسگری:
گزارش آخرین پیگیری ها از وزیر نیرو
درخصوص قطعی آب مناطقی از کرج

اخبار

برای اولین بار در کشور، افتتاح 
اولین شعبه حل اختلاف ویژه 
صنعت، معدن و تجارت در البرز

 شعبه ۴7 صلحی توسعه حل 
اختلاف اســتان البرز به عنوان 
اولین شــعبه حل اختلاف ویژه 
صنعت، معدن و تجارت کشــور 
در اســتان البرز و در محل اداره 
کل صمت استان آغاز بکار کرد.  
رامین ربیعی در آیین افتتاح هیات 

صلح یاری ویژه صنعت، معدن و تجارت استان البرز و در حضور 
دکتر فاضلی هریکندی رئیس کل دادگستری استان، دکتر مددی 
دادســتان کل مرکز استان البرز و دکتر نوروزی معاون قضایی و 
رئیس مرکز توسعه حل اختلاف استان البرز گفت: این اقدام یک 
ابتکار عمل در راستای تحقق اهداف شعار سال یعنی رشد تولید 
و مهار تورم  است تا با حل و فصل برخی اختلافات میان بخش 
های عامل و بین بخشی حوزه تولید و تجارت، به تسهیل بیش از 
پیش امور کمک شایان توجهی می کند.  وی تاکید کرد: با توجه به 
حجم گسترده درخواست ها و مراجعات مردمی به مراجع قضایی 
و اهمیت تسریع در روند رسیدگی قضایی به پرونده های مرتبط 
با حوزه صنعت، معدن و تجارت، راه اندازی شــعبه حل اختلاف 
ویژه صمت می تواند از جایگاه ویژه ای برخوردار باشد.  مدیرکل 
صنعت، معدن و تجارت استان البرز تاکید کرد: البته خوشبختانه 
همزمان با حضور آقای دکتر فاضلی هریکندی در دادگستری کل 
استان و جناب آقای مددی دادستان کل مرکز البرز و همچنین 
همه همکاران مجموعه قضایی استان، نگاه ویژه ای به بخش تولید 
استان معطوف شده و شاهد گره گشایی مشکلات متنابه هستیم 

که واقعا جای تقدیر و تشکر دارد.

احمدافضلی: 80 درصد اراضی 
البرز قولنامه ای است 

معــاون هماهنگــی امور 
عمرانی استانداری البرز گفت: 
۸۰ درصد اراضی این استان 
قولنامه ای است که باید تدابیر 
ویژه ای برای تعیین تکلیف 

آنها داشت.
احمــد افضلــی در اولین 

کارگاه تخصصی دیوان عدالت اداری با دستگاه های اجرایی 
اســتان البرز در امور اقتصادی، اراضی و شهر سازی که با 
حضور دکتر رامندی معاون دیوان عدالت اداری کشــور و 
دکتر بشــیری مدیر کل حوزه دیوان عدالت اداری کشور 
برگزار شــد افزود: یکی از مشکلات اسناد قولنامه ای آن 
است که سند رسمی شناخته نمی شوند و ممکن با چند 
مالک برای آنها مواجه شویم . معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری البرز تصریح کرد: این مهم در دستور کار قرار 
گرفته و مقرر شده در نسشتی با شخص رییس جمهور با 
توجه به اهمیت این موضوع اقدامات پیگیری در این زمینه 
صورت گیرد. افضلی افزود: این مهم موضوعی در سطح ملی 

بود که به جد در دستور کار قرار گرفته است.
وی گفت: بر این اســاس امروز برگــزاری کار گاه های 
آموزشــی در کرج با حضور مجموعه دیوان عدالت اداری 

کشور داشتیم.
مجید بشیری مدیر کل حوزه ریاست دیوان عدالت اداری 
کشور نیز در ادامه گفت: در تمام استانهای کشور  برگزاری 
کارگاه های تخصصی بین مجموعه دیوان عدالت اداری و 

دستگاه های اجرایی مورد توجه قرار گرفته است.
وی افزود: در استان البرز  سه کار گاه تخصصی همزمان 

در کرج در حال برگزاری است.

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: بی شک 
با تعامل، وحدت و کار جهادی، تحولات بزرگی را 
در محله های محروم استان رقم خواهیم زد چراکه 
دولت مردمی سیزدهم نیز در این راه همراه و حامی 
اهداف قرارگاه اجتماعی است.  مجتبی عبداللهی 
در نشســت با مدیران خانه محلــه های ۶۶ گانه 
کمتربرخوردار اســتان که توانمندسازی آنها با راه 
اندازی قرارگاه اجتماعی به شــکل ویژه در دستور 
کار قرار گرفته، به اهمیت احصا مشکلات و موانع 

محله ها از سوی مدیران و ارائه گزارش جامع در این 
خصوص، اهداف قرارگاه اجتماعی را تشریح کرد.

وی ادامه داد: تمامی مسائل، موضوعات، نیازها و 
مطالبات محله های هدف و ساکنان آن به صورت 
تخصصی مورد بررسی و چاره اندیشی قرار می گیرد.
عبداللهی گفت: چند هدف بزرگ اعم از ساخت 
۲۰۰ مدرســه، راه اندازی نهضت ســاخت اماکن 
ورزشــی و مراکز بهداشتی و درمانی در این محله 

ها، ترسیم شده است.
وی افزود: ارتقا ســرانه ها و زیرســاخت های 
خدماتی و رفاهی بویژه بهســازی معابر، آسفالت 
خیابان ها، نظافت و زیباسازی، احداث کلانتری، 

جمع آوری معتادان متجاهر، اشتغالزایی، رسیدگی 
به زنان سرپرســت خانــوار و افــراد بی بضاعت، 
ساماندهی کودکان کار و بدسرپرست و... از دیگر 
اهداف قرارگاه اجتماعی در ۶۶ محله محســوب 
می شود. استاندار البرز گفت: از شهرداران خواسته 
ایم که تمامی درآمدهــای حاصل از ارزش افزوده 
خود را در راســتای عمــران و آبادانی محله های 
محروم استان هزینه کنند. وی افزود: اکنون پس 
از حدود یک سال تلاش و توجه ویژه با همکاری 
مدیران خانه محله ها موفق به شناسایی مشکلات 
شده ایم و با اقدامات صورت گرفته موجبات امید 
و رضایتمندی مردم را فراهم کرده ایم.  عبداللهی 

گفت: قدردانی و رضایت مردم به ما انگیزه مضاعف 
می دهد چراکه در مسیر درستی قرار گرفته ایم و 
باید تا نیل به هدف اصلی که همان توانمندسازی 

محله ها است، دست یابیم.
وی افــزود: از مدیران محلــه ها انتظار می رود 
اکنون که این مسئولیت خطیر را عهده دار شده اند، 
گوش شنوای مسائل مردم باشند و اطلاعات دقیقی 
از مطالبات و نیازها ارائه دهند.  استاندار البرز گفت: 
بی شــک با تعامل، وحدت و کار جهادی تحولات 
بزرگی را در محله های محروم استان رقم خواهیم 
زد چراکه دولت مردمی ســیزدهم نیز در این راه 

همراه و حامی اهداف قرارگاه اجتماعی است.

به گزارش روابط عمومی دفتر نماینده 
ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج، 
آیت الله حسینی همدانی در خطبه های 
نماز عبادی سیاسی جمعه بیست و ششم 
خردادماه در مصلای بزرگ امام خمینی 
رحمه الله علیه کرج بابیان اینکه متقین 
بــا رفتار و عمل خود دیگــران را به راه و 

کار خیر هدایت می کنند، بیان داشــت: 
حکمت  در  علیه الســلام  امیرالمؤمنین 
۲۴۰ از حکم نهج البلاغه فرمودند: »»مَنْ 
قْ ظَنَّهُ«. هر کس به  ظَنَّ بکَِ خَیْراً، فَصَدِّ
تو خوش بین بود، کاری بکن که با عملت 
گمان او را تصدیق کنی«. حضرت با این 
بیان تشویق و ترغیب به کار خیر کرده اند. 

اگر افراد به انسان گمان خوبی داشته باشند 
و ما بخواهیم بر اساس گمان آن ها عمل 
کنیم چقدر خوبی و کار خیر گسترش پیدا 

خواهد کرد.
وی در ادامــه بــه روایت دیگــری از 
امیرالمؤمنین علیه السلام در این خصوص 
اشــاره کرد و گفت: امام علی علیه السلام 

در بیان دیگری فرمودند: »هر که به مردم 
گمان نیک برد، محبت آنان را به دســت 
آورد. گمان نیک اندوه را کم می کند و از 
افتادن در بند گناه نجات می دهد و آسایش 
دل و ســلامت دین است«. خدای تعالی 
توفیق تقوای بیشتر و خوش گمانی به هم 

را برای همه ما فراهم کند.

آیت الله حسینی همدانی در خطبه های نماز جمعه کرج:

گمان نیک آسایش دل و سلامت دین است

 استاندارالبرز:

افزایش رضایتمندی و امید مردم محله های محروم استان 
به ما انگیزه مضاعفی برای خدمت و برنامه ریزی می دهد

معاون استاندار و سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان 
کرج با بیان اینکه شوراهای اسلامی شهرستان عصاره ای 
از منتخبین مردم بشمار می روند، تشکیل اتاق فکر این 
شورا در شهرستان کرج  را بمنظور مطالبه گری مسائل 

اولویت دار شهرها ضروری دانست. 
 دکترکاوه حدادپور در جلسه رسمی شورای اسلامی 

شهرستان کرج که به میزبانی و با حضور دکترمهاجری 
رییس شورای اســلامی شهرســتان کرج و اعضای 
شوراهای شــهرهای اقماری کرج در محل ساختمان 
این شورا برگزار شد، ضمن بررسی مسائل و مشکلات 
شهرهای شهرستان کرج اظهار داشت: قانون واضح و 
مشخص در حوزه شورای شهرستان تکالیف را مشخص 
نموده است اما اینکه مردم نسبت به وظایف شوراهای 
شهرستان آگاهی و اطلاعات کافی ندارد یکی از نقاط 
ضعف است امروز آنقدر که در فرایند انتخاب شهردار 
و اعضای شوراهای اسلامی شهرها مردم شناخت دارند 
در حوزه شــوراهای شهرســتانی این موضوع مغفول 
مانده است و این روند کار را سخت می کند زیر مردم 
مطالباتی دارند از شــوراهای شهرستان که در حیطه 
اختیارات این حوزه نیســت.  دکترحدادپور با اشاره به 
نقش شوراهای شهرستان در تقویت و ایجاد بسترهای 

توسعه شهرستان گفت: مسائل مربوط به شوراها باید با 
افق دید کلان تری مورد توجه قرار بگیرد و برای توسعه 
ساختاری شهرستان تصمیم گیری و تصمیم سازی 
شود چرا که مسئولان شهری خود بطور مستقیم متولی 
پیگیری مســائل اولویت دار شهری هستند و وظایف 
شورای شهرستان وســیع تر از موضوعات محدود به 

مدیریت بارش و سیلاب و.. است.  
معاون استاندار همچنین در ادامه با بیان اینکه اعضای 
شوراهای اســلامی شهرستان عصاره ای از منتخبین 
مردم دراین نهاد هستند، گفت: تشکیل اتاق فکر شورای 
اسلامی شهرستان کرج بمنظور بررسی مسائل اولویت 
دار شهرستان و شهرهای پیرامونی باید در دستور کار 

قرار بگیرد. 
دکتر حدادپور ادامه داد: عمده مســائل طرح شده 
از سوی اعضای شورای شهرستان موضوعاتی مرتبط 

با شــهر بود و نه شهرستان و دســتگاه ها مکلف به 
پاسخگویی در زمینه کم کاری های صورت گرفته شان 
هستند.  معاون استاندار در خصوص ضرورت پیگیری 
و بازنگری طرح تفصیلی شهرها نیز گفت: استان البرز 
شهرستانهای متراکمی دارد و شهرهای آن در هم تنیده 
شده اند و توجه به پیوست زیرساختی و منابع انسانی 

باید در توسعه شهرها مورد توجه قرار بگیرد. 
وی با اشاره به اینکه تمامی نکات طرح شده از سوی 
منتخبین شوراهای شهرها بصورت مکتوب از دستگاه 
هایی که کم کاری داشته و همکاری نداشته اند پیگیری 
می شــود، افزود: انشــاالله بزودی در جلسه ویژه ای با 
حضور دکترافضلی معاون امور عمرانی استانداری البرز 
نیز ضمن طرح مسائل مربوط به هر شهر راهکارهای 
مناسب برای اجرای طرح تفصیلی شهرها اتخاذ خواهد 

شد.

بررسی و بازنگری طرح تفصیلی شهرهای اقماری کرج در دستور کار قرار گرفت

شماره 7۰/ خرداد ماه ۱۴۰۲
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مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز گفت: 
طرح نجم با هدف سنجش علمی و مهارتی کارگاه های 
آموزشی و مولدسازی این مراکز در البرز اجرا می شود. 

به گزارش روابــط عمومی اداره کل آموزش فنی و 
حرفه ای اســتان البرز؛ بهزاد غفاری مدیرکل با اعلام 
این خبر افزود: طرح نجم با هدف افزایش بهره وری و 
اثربخشی فعالیت های آموزشی، استقرار نظام مولدساز، 
ارتقا و بهبود عملکرد مراکز آموزشــی، مشــارکت و 
فعال نمودن ارکان اجرایی مراکز، کیفیت بخشــی به 
آموزشــهای مهارتی و شناسایی ظرفیت ها و قابلیت 

ها توســط ســازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور 
طراحی که در این طرح، وضعیت کارگاه های آموزشی 
و سنجش عملی مهارت و صلاحیت حرفه  ای، ابزارها 
و تجهیزات مازاد در کارگاه هــا و ... مورد ارزیابی قرار 
می گیرد و بر اساس نتایج احصاء شده، مولدسازی مراکز 

آموزشی آغاز می شود. 
وی با اشــاره به اینکه در قالب این طرح، مباحث 
مربوط به دلایل تعطیلی و نیمه تعطیل بودن کارگاه های 
آموزشی بررسی می شود، اظهار کرد: نظرات کارشناسی 
رؤسا و مربیان البرز همگام با سایر مراکز آموزش فنی 

و حرفه ای کشور، به صورت دقیق به منظور آگاهی از 
کمیت و کیفیت مراکز آموزش فنی و حرفه ای توسط 
تیم ارزیاب سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور مورد 
بررسی قرار می گیرد تا بر اساس نتایج، با یافتن نقاط 
قوت و ضعف به صورت اصولی در جهت رفع مشکلات 

و موانع چاره اندیشی شود.
در حال حاضر 7 مرکز آموزش دولتی و بیش از ۴۵۰ 
آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای در سطح استان مشغول 
ارائه خدمات آموزشهای مهارتی به اقشار مختلف استان 

می باشند.

اخبار

انعقاد تفاهم نامه فی مابین اداره کل 
بهزیستی و دانشگاه آزاد اسلامی البرز
 

نظر به اهمیت هم افزایی فرابخشی و مشارکت و استفاده از 
ظرفیت های بین دستگاهی برای ارتقای سطح سلامت روانی - 
اجتماعی با هدف پیشگیری و کنترل آسیب های اجتماعی و به 
منظور گسترش همکاری های علمی، پژوهشی، آموزشی با هدف 
بهره مندی از ظرفیتهای سخت افزاری و نرم افزاری طرفین در حوزه 
های علم و فناوری با حضور وجیهه محمدی فلاح مدیر کل اداره 
بهزیستی استان البرز  و دکتر حسین کلانتری خلیل آباد دبیر 
هیات امناء و رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان البرز  تفاهمنامه 

همکاری مشترک منعقد شد.
   در این جلسه بر همکاری و مشارکت دو جانبه در راستای 
پیشگیری ، کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی و ارتقای 
سلامت روانی اجتماعی با اجرای طرح های آگاهسازی  و خود 
مراقبتی، برگزاری کارگاه های آموزشی تسهیلگران و کارگاه های 
توانمند سازی در قالب برنامه های آگاهسازی برای دانشجویان 
و توسعه همکاری های مشترک در زمینه های علمی، پژوهشی، 
آموزشی و برگزاری انواع همایش ها و کارگاه ها با استفاده از کلیه 
امکانات طرفین، اعم از توانمندی های علمی، نیروی انسانی، فنی، 

اطلاعاتی، تجارب و تخصص های مربوطه تاکید شد.
 در این تفاهم نامه راهبردی بر موضوعات مختلف و متنوعی 
که میتواند برای اداره کل بهزیستی البرز ودانشگاه آزاد اسلامی 
ثمرات بزرگی داشته باشد اشاره و همکاری فی مابین در زمینه های 
علمی، پژوهشی و آموزشی در موضوعات مرتبط در چارچوب 
اهداف و سیاست های مورد توافق طرفین، مساعدت و حمایت 
از دانشجویان تحت پوشش بهزیستی ، استفاده از تجهیزات و 
امکانات برای پیشبرد اهداف ، رویدادها و تولیدات علمی مورد 
نظر در چارچوب ضوابط و مقررات طرفین،  همکاری در برگزاری 
رویدادها و پویش های نیکوکارانه ، همکاری در زمینه فعالیت 
های تبلیغی و اطلاع رسانی ، تبادل تجارب ، ارتقاء مهارت های 
آموزشی و پژوهشی مددجویان بهزیستی ، همکاری در زمینه بهره 
مندی از ظرفیت های داوطلبانه استادان و دانشجویان،  همکاری 
در انجام پژوهش های کاربردی مورد علاقه و توافق طرفین ، 
ارائه مشاوره در زمینه موضوعات مورد نیاز ، همکاری در برگزاری 
کلیه کارگاه ها و طرح های پژوهشی مرتبط در راستای پیشگیری 
،کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی و ارتقائ سلامت روانی 
اجتماعی و  پیگیری موضوع در قالب جلسات تخصصی مشترک 

از جمله موضوعات مهم این تفاهم نامه می باشد.

تمامی استان های ایران درگیر 
خشکسالی! در البرز، یزد و سمنان 
خشکسالی 100 درصدی داریم!

 

بر اساس اعلام سازمان هواشناسی شاخص بارش، تبخیر و 
تعرق استاندارد شده موسوم به SPEI در دوره ۱۰ ساله 
نشان می دهد که مساحت زیادی از تمام استان های کشور 

درگیر درجات مختلف خشکسالی است.
۱۰۰ درصد مساحت استان های البرز، یزد و سمنان با 
خشکسالی مواجه اند به طوری که »شدت خشکسالی« در 
۹7 درصد از مساحت سمنان، ۸7.۶ درصد از مساحت 
البرز و ۶7.۹ درصد از مساحت استان یزد »شدید« تا 

»بسیار شدید« است
 تهران از نظر درصد وسعت تحت تاثیر خشکسالی با 
۹۹.۸۴ درصد مساحت درگیر، در رتبه دوم استان های 
درگیر خشکسالی کشور قرار دارد. هم اکنون ۸۶ درصد از 
مساحت تهران با خشکسالی شدید تا بسیار شدید مواجه 

است.

مدیرکل اداره منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز:

خیرین آبخیزداری با انجام عملیات آبخیزداری می توانند مشمول معافیت مالیاتی شوند
اصغر بیــات، مدیرکل اداره منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان البرز اعلام کرد بر اساس بند 
)ص( تبصره ۸ بخش آب، کشاورزی و محیط 
زیست قانون بودجه سال ۱۴۰۲ کشور خیرین 
آبخیزداری با انجــام عملیات آبخیزداری می 

توانند مشمول معافیت مالیاتی شوند.
به گزارش کوه سرفراز به نقل از روابط عمومی 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز، 
اصغر بیات در خصــوص خیرین آبخیزداری 
خاطر نشــان کرد: بر اساس بند ص تبصره ۸ 

بودجــه ۱۴۰۲ کمک های نقدی و غیرنقدی 
خیرین در طرح )پروژه( های آبرسانی روستایی 
و اجرای عملیات آبخیزداری با تایید وزارتخانه 
های نیرو و جهاد کشاورزی به عنوان هزینه قابل 

قبول مالیاتی محسوب می شود.
مدیــرکل اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان البرز در خصوص اهمیت امنیت حیاتی و 
غذایی و داشتن نگاه ویژه به موضوع آبخیزداری 
و آبخوانداری اظهار داشت: این مقوله از دیدگاه 
رهبر معظم انقلاب حضــرت آیت الله خامنه 

ای هم مورد تاکید اســت به طوری که ایشان 
درباره اهمیت و ضرورت حفظ منابع طبیعی و 
آبخیزداری فرمودند:”یکی از کارهای مهمّ لازم 
در زمینۀ کاشت درخت و فضای سبز، مسئلۀ 
آبخیزداری اســت. اگر چنانچه آبخیزداری را 
دســتگاه های مربوط جدّی بگیرند و اهمّیّت 
بدهند، چه آنچه مربوط به وزارت کشــاورزی 
است، چه آنچه مربوط به وزارت نیرو است، هم 
جلوِ سیلاب های بی مورد گرفته می  شود، هم 
جلوِ ریزگردها گرفته می شود و هم بقیّۀ فواید 

گیاهان و درخت بر آن مترتبّ می شود.

مدیرکل محیط زیست استان البرز گفت: هر چند 
میلیاردها تومان از سرمایه های عمومی شهروندان در 
این ســایت هزینه شده ولی مناقشات حقوقی بین 
شــهرداری و پیمانکار باعث شده زیرساختهای این 
مجموعه آن طور که باید و شاید مورد استفاده قرار 
نگیرد. مجید درگی در نشست خبری ظهر امروز که 
به مناسبت هفته محیط زیست برگزار شد، با اشاره 
به آخرین پیگیری ها برای تخصیص حق آبه تالاب 
صالحیه اظهار کرد: متاسفانه طی سالهای گذشته حق 
آبه ثابت و پایداری برای تالاب صالحیه در نظر گرفته 
نشده و طبق اعلام وزارت نیرو حق آبه این تالاب طی 
سالهای گذشته بارگذاری شده و دیگر خبری از حق 

آبه جدید نیست. وی ادامه داد: جالب ماجرا این است 
که وزارت نیرو اعلام کرده اگر محیط زیست به دنبال 
حق آبه جدید برای تالاب صالحیه است باید میزان 
آب مورد نظر را خریدار کند که این گفتمان به هیچ 
وجه منطقی نیست. وی افزود: در حال حاضر سازمان 
بازرسی کل کشــور  به این موضوع ورود کرده تا به 
صورت ویژه جزییات و جوانب امر را مورد بررسی قرار 
دهد چون چــه در واقع توجیهی برای خرید آب به 
تالابی که سرمایه ملی است و متعلق به همه مردم 
اســت وجود ندارد. معضل پسماند مرکز دفن زباله 
حلقه دره یکی از موضوعاتی بود که در این نشست 
مطرح شــد و درگی با توضیح در خصوص آخرین 

وضعیت این مرکز گفت: هر چند میلیاردها تومان از 
سرمایه های عمومی شهروندان در این سایت هزینه 
شده ولی مناقشات حقوقی بین شهرداری و پیمانکار 
باعث شده زیرساختهای این مجموعه آن طور که باید 
و شاید مورد استفاده قرار نگیرد. درگی اضافه کرد: هر 
چند دو خط ۲۵۰ تنی کمپوســت در این مجموعه 
فعال است ولی به دلیل اختلافات حقوقی برای مدتها 
تعطیل بودند و گویا به تازگــی یکی از این خطوط 

فعالیت را از سرگرفته است.
وی گفت: شهرداری قول داده که تا اواسط تابستان 
وضعیت مرکز حلقه دره را ساماندهی کند ولی واقعیت 
این است که در طول ۱۴ ماهی که از حضور من در 

البرز می گذرد چندین بار این وعده داده شــده ولی 
عمل نشده است.

مدیرکل محیط زیست استان البرز:

زیرساختهای مرکز حلقه دره آن طور که باید مورد استفاده قرار نگرفته است

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای البرز:

طرح نجم) نظارت جامع مهارت( در استان البرز اجرا می شود

شماره 7۰/ خرداد ماه ۱۴۰۲

مســئولان قضایی دیوان عدالــت اداری همراه با 
معاونان در جریان سفر به اســتان البرز، با ۲۵۰ نفر 
از مراجعان دیدار و دســتورات لازم را در جهت رفع 

مشکلات آنان صادر کردند.
 رئیس دیوان عدالت اداری همراه معاونان قضایی 
دیوان در جلسه ملاقات مردمی به بررسی مشکلات 
و روند رســیدگی به پرونده ها پرداختند و با شنیدن 
درخواســت های مردمی، دستورات لازم در خصوص 
پرونده های قضایی ملاقات شوندگان را صادر کردند 
و نتیجه اولیه رسیدگی به درخواست های مراجعان 

طی ۲ هفته به آنان، اعلام می شود.
تبدیل وضعیت اســتخدامی، اعتــراض به آرای 

هیئت های رســیدگی به تخلفات اداری، اعتراض به 
آرای کمیســیون ماده ۱۰۰، بیمه بیکاری، مشاغل 

ســخت و زیان آور، درخواست اعمال ماده 7۹ قانون 
دیوان و تسریع در اجرای رای از عمده مسائل مطرح 

شده در این دیدار بود.
حجت الاسلام و المسلمین مظفری در این دیدار 
با تشکر از مجموعه قضایی استان البرز، ابراز امیدواری 
کرد تا با تداوم جلسات ملاقات های مردمی برای رفع 
مشکلات شهروندان گام های مثبت بیشتری برداشته 

شود.
در این دیدار رئیس دیوان عدالت اداری و معاونان با 
۲۵۰ نفر از مراجعه کنندگان دیدار و دستورات لازم را 

در جهت رفع مشکلات آنان صادر کردند.

مسئولان قضایی دیوان عدالت اداری:

 دستور رسیدگی به درخواست های ۲۵۰ نفر از مردم استان البرز را صادر شد

حجت الاسلام علی دشتکی:

طرح »نشاط معنوی« در بقاع متبرکه البرز اجرا می شود
مدیرکل اوقاف و امور خیریه البرز از اجرای طرح 
ملی »نشاط معنوی« در راستای غنی سازی اوقات 

فراغت در بقاع شاخص استان خبر داد.
حجت الاسلام علی دشتکی، مدیرکل اوقاف و امور 
خیریه البرز از اجرای طرح ملی »نشاط معنوی« در 
راستای پرکردن اوقات فراغت در بقاع شاخص استان 
خبر داد و ایجاد هویت دینی و اســلامی با استفاده 
از روش های نوین آموزشی و معارفی غیرمستقیم را 
از جمله اهداف این طرح اعلام کرد. وی استفاده از 

ابزارهای روز و جذاب همانند ظرفیت سالم فضای 
مجازی و ارتباط گیری موثر، زمینه سازی تربیت نسل 
جوان و نوجوان جهت کادرســازی برای مدیریت 
بقاع متبرکه و مراکز افق، تقویت بنیه جســمی و 
ایجاد نشاط روحی با استفاده از برنامه های ورزشی 
و مهارت افزایی و توانمندسازی دانش آموزان را از دیگر 
اهداف طرح نشاط معنوی برشمرد. مدیرکل اوقاف و 
امور خیریه البرز با بیان اینکه این طرح ملی از ۱۵ 
تیرماه آغاز می شود تا یکم مردادماه امسال ادامه دارد، 

افزود: جامعه هدف طرح، دانش آموزان دختر و پسر 
رده سنی ۸ تا ۱۸ سال هستند و مدیران این طرح 
در اماکن مذهبی برگزاری آئین افتتاحیه، اختتامیه و 

تجلیل از برگزیدگان را برعهده دارند.
دشتکی با اشاره به اینکه این طرح با حضور ۱۰ 
مبلغ بومی و اعزامی از قم برگزار می شود، گفت: در 
اجرای طرح نشاط معنوی برای آموزش ها از مبلغ ها 
به عنوان اســاتید در حوزه های مختلف اســتفاده 

می شود.



فرهنگ و هنر

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز با اشاره 
به اینکه کاخ سلیمانیه هم اکنون باز و پذیرای گردشگران و تورها است 
گفت: در حال حاضر درب کاخ سلیمانیه در روزهای هفته از ساعت ۸ تا 

یک به روی مردم باز است.
 رحیم خاکی عنوان کرد: علاوه بر این امکان هماهنگی برای بازدید 

تورهای گردشگری یا بازدیدهای گروهی از سوی دستگاه های مختلف 
مانند آموزش  و پرورش و... در روزهای تعطیل و ساعات بعد از وقت 
اداری نیز وجود دارد.   کاخ سلیمانیه یکی از بناهای ارزشمند استان البرز 
مربوط به دوران قاجار است که در تاریخ ۲ اسفند ۱3۲7 به شماره ثبت 

37۰ به عنوان یکی از آثار ملی ایران به ثبت رسیده است. 

بنای این کاخ در بین سال های ۱۲۲۵ تا ۱۲۲7 هجری قمری در دوران 
سلطنت فتحعلی شاه قاجار ساخته شده است. این کاخ به عنوان یکی 
از اولین بناهایی که روی پیلوت ساخته شده و با دارا بودن نقاشی های 
خاندان قاجار  و تصاویر واقعی آن ها جذابیتی منحصر به فرد برای 

گردشگران دارد.

مدیرکل میراث فرهنگی البرز:

درب کاخ سلیمانیه به روی مردم باز است

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز:
حیای مردان، زمینه ساز حجاب و عفاف در زنان

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز:  مردان نیز دارای 
حد و مرزی برای پوشش خود هستند که برای حفظ حریم های 

عفت در جامعه، باید آن را درنظر بگیرند.
 سعید جابری انصاری، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز، در جمع فعالان فرهنگی اســتان البرز، در خصوص مسأله 
حجاب و عفاف، با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری که فرمودند: 
این مسئله حجاب، محرم و نامحرم، نگاه کردن و نگاه نکردن، همه 
به خاطر این است که قضیه عفاف در این بین، سالم نگه داشته 
شود. اسلام به مسئله عفاف زن اهمیت می دهد؛ البته عفاف مرد 
هم مهم است. عفاف، مخصوص زنان نیست؛ مردان هم باید عفیف 
باشــند؛ اظهار داشت: بسیاری از ما تصور می کنیم که حجاب و 
پوشش فقط مخصوص زنان است و با شنیدن کلمه »حجاب« 
ذهن مان سریع به چادر منتقل می شود. اما اینطور نیست، آقایان 

هم  باید در پوشــش خود باید و نباید هایی را رعایت کنند..باید 
حواسمان باشد که گره خوردن واژه حجاب با نام زنان، نباید عاملی 

شود که از پوشش مردان جامعه غفلت کنیم.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز اذعان کرد: اگر در 
یک جامعه فقط از بانوان انتظار داشت رعایت حجاب و عفاف را 
مدنظر قرار دهند و مردان به حال خود رها شوند آن جامعه نمی 

تواند در موضوع حجاب و عفاف موفق عمل کند.
وی افزود: تجربه نشان داده در طول تاریخ هرگاه مردان جامعه ای 
برای عفت، حیا و حجاب ارزش قائل بوده اند زنان آن جامعه نیز با 
حیا و با عفت بوده اند. بی شک در جامعه ای که به حجاب و عفاف 
هم از جانب بانوان و هم از جانب آقایان اهمیت داده می شود آن 

جامعه از بسیاری آسیب ها و معضلات اجتماعی مصون می ماند.
جابری انصاری، یکی از اصلی ترین دستاوردهای رعایت عفاف 

مردانه را ایجاد و افزایش امنیت اجتماعی در جامعه می داند و تاکید 
می کند: امنیت اجتماعی مبنای امنیت روانی و فرهنگی آحاد یک 
جامعه است. خودداری از آزارهای کلامی و فیزیکی علیه زنان در 

معابر یکی از نمادهای عفاف مردانه است.
وی در پایان ابراز داشــت: رسانه ها و سایر ابزارهای فرهنگی و 
اجتماعی باید در خدمت اشاعه عفاف و حجاب قرار بگیرند، نقش 
الگوهای رفتاری و دستگاه های مرجع فرهنگی نیز در این زمینه 

غیر قابل انکار است.

 کارگاه آموزشــی مدیریت ســایت ها 
و پایــگاه های خبری به همــت اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی با حضور مدیران 
 مسئول، خبرنگاران و عوامل خبری پایگاه 

های خبری در ســالن گفت و گوی اداره 
کل فرهنگ  و ارشاد اسلامی البرز برگزار و 
مطالب مفیدی در خصوص فعالیت رسانه 
های ســنتی و اجتماعی و مشکلاتی که 
مدیران رسانه ها با آن ها دست و پنجه نرم 
می کنند، توسط سهیلا خلجی، مدرس این 

کارگاه بیان شد.
در ایــن کارگاه اموزشــی که با حضور 
مدیرعامــل خانــه مطبوعــات و معاون 
مطبوعاتــی و فرهنگــی و رئیــس اداره 
مطبوعات و رسانه های اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی البرز برگزار شد، مطالبی در 
مورد ویژگی ها و تفاوت های رسانه های 
ســنتی و اجتماعی، چرخه انتشار اخبار، 
همگرایی رسانه ای، اقتصاد رسانه، بازاریابی 
محتوایی و ... بیان شد و اصحاب رسانه نیز 
در مورد موضوعات و مشکلات مربوط به 

حرفه خبرنگاری را بیان و در رابطه با موارد 
مطروحه با مسئولین اداره کل ارشاد بحث و 

تبادل نظر کردند.
علــی نــوروزی، معــاون مطبوعاتی و 
فرهنگی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اســتان البرز هدف از برگزاری این کارگاه 
آموزشــی را ارتقای دانش و تجارب رسانه 
ای مدیرمســئولان و خبرنگاران عنوان و 
ابراز امیدواری کرد که این گونه کارگاه ها به 
صورت مستمر و با حضور اساتید برجسته 
کشــور برگزار و با استقبال خوبی از سوی 

اهالی قلم و رسانه روبرو شود.
وی با اشاره به تعامل گروه رسانه ای اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز با 
مرکز مطالعات برای ارزیابی وضعیت و نحوه 
برگزاری این دوره ها بیان کرد: ما در اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان آماده 

شــنیدن نظرات، انتقادات و پیشنهادات 
سازنده در زمینه مشکلات رسانه ای هستیم 
تا به گروه رســانه ای این اداره کل منتقل 
شده و مورد توجه قرار گیرد و راهکارهای 
لازم در زمینه رفع موارد مطروحه ارائه شود.
معاون مطبوعاتــی و فرهنگی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز با تاکید 
بر ایجاد تعامل میان مسئولین مربوطه با 
خبرنگاران و با اشاره به اهمیت برگزاری این 
کارگاه ها از اصحاب رسانه خواست تا بی 
تفاوت نباشند و زمان برگزاری این دوره ها 
را در فضای مجازی اعلام و اطلاع رســانی 
کنند زیرا هدف از ایجاد گروه رسانه ای اداره 
کل ارشــاد البرز، کمک به اصحاب رسانه 
است تا در آینده شاهد برنامه های پرباری 
باشیم که اهداف موردنظر در زمینه ارتقای 

سطح آگاهی اهالی قلم مرتفع شود.

معاونت مطبوعاتی و فرهنگی :

کارگاه آموزشی مدیریت سایت ها و پایگاه های خبری در البرز برگزار شد

اخبار

 محسن کیانی هنرمندچلنگری درالبرز:
نگرانی هنرمند البرزی از آخرین 

نفس های این میراث در خطر
هنرمند چلنگری البرز که جزو 
در  هنر  این  هنرمندان  آخرین 
می گوید:  است،  نابودی  خطر 
دوست دارم هنرم را به دیگران 
آموزش دهم اما نه مکان مناسبی 
برای آموزش دارم و نه از لحاظ 
مالی توان شروع این کار را دارم. 
نفری  آخرین  می گویند  اگر 

هستم که این هنر را دارم و در خطر نابودی است دوست دارم 
هنرم را آموزش دهم تا این هنر از بین نرود.

می گوید عشق است که او را به اینجا کشانیده است. اینجا که 
حالا جزو آخرین نفرات و شاید آخرین نفری باشد که صاحب 
هنریست که به عنوان میراث در خطر نابودی کشور به ثبت رسیده 
است. می گوید »نمی دانم یک ساعت یا یک روز دیگر اگر نباشم 
چه بر سر این هنر می آید«. هنر ساخت قفل های رمزدار بر اساس 
حروف ابجد و نیز شیوه چلنگری سنتی میراثی است اصیل که به 
استناد هنر محسن کیانی استاد خبره این هنر در فهرست میراث 
ناملموس ملی کشور از استان البرز به ثبت رسیده است؛ افزون بر 
این ها او نشان درجه یک هنری و چند نشان ملی را نیز در کارنامه 

هنری خود دارد.
همه آنچه به عنوان این میراث ارزشمند از او بر جای مانده در یک 
کارگاه کوچک چند متری شکل گرفته که از زمین تا سقفش 
قفسه هایی پر از آهن و چکش و سمباده و انواع و اقسام چیزهایی 
است که حتی فکرش را نمی کنیم خروجی آن ها بتواند آنقدر زیبا 
و پیچیده باشد. آثار سوختگی و زخم روی دست هایش توجهم را 
جلب می کند، فکر می کنم چه هنر خشنی باید باشد، دست و 
پنجه نرم کردن با آهن و فولاد. چشمم می خورد به برگه آچهار 
ساده ای که با خطاطی زیبایی روی آن نوشته »همان به که نیکی 
بود یادگار« و از این دست اشعار زیبا که در گوشه و کنار قفسه های 
آهنین نصب شده، فضا را تلطیف می کند. ناگفته نماند درآخر وقتی 
با دستان سیاه از لمس آهن اما رویی گشاده از درک کمی از آن 
همه عشق از کارگاه خارج می شوم، فکر می کنم خشن واژه ای 
است که فرسنگ ها از این هنر فاصله دارد و چیزی جز عشق، 
ظرافت و خلاقیت نیست که آهن سخت را نرم و به آثار هنری 

بی بدیل تبدیل می کند.

»زهرا سهرابی« هنرمند نقاش 
خودآموخته،به جاودانه ها 

پیوست 

سهرابی، هنرمند خود آموخته ای که بی اعتنا به کهولت سن، مدام 
در خلق آثار هنری فعالیت می کرد و بین هنرمندان خودآموخته از 

ارزش و اعتبار خاصی برخوردار بود.
ماه  درگذشت ۲۵خرداد   - تبریز  )زاده ۱3۱۶  سهرابی  زهرا   
۱۴۰۲تهران( هنرمند خود آموخته ای که بی اعتنا به کهولت 
سن، مدام در خلق آثار هنری فعالیت می کرد و بین هنرمندان 
خودآموخته از ارزش و اعتبار خاصی برخوردار بود. امروز ۲۵ خرداد 
ماه دار فانی را وداع گفت. بی تردید هنرمندانی مانند زهرا سهرابی 
که بدون داشتن استاد و امکانات لازم دست به خلق آثار هنری می 

زنند جایگاه ویژه ای در جامعه پیدا می کنند.

  موسسه فرهنگی هنری سپهر مهر و ماه با حمایت 
و همکاری اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز، دومین جشــنواره تئاتر خیابانی مهر البرز را با 
رویکردی به آسیب ها و معضلات اجتماعی برگزار 

می کند.
 موسسه فرهنگی هنری سپهر مهر و ماه با حمایت 

و همکاری اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز، دومین جشــنواره تئاتر خیابانی مهر البرز را با 
رویکردی به آسیب ها و معضلات اجتماعی برگزار 

می کند.
دبیرخانه جشــنواره تئاتر خیابانی مهر البرز در 
دومین دوره خود پذیــرای آثاری خواهد بود که در 
عین وفاداری به واژه ارزشمند تئاتر در تولید اثر هنری 
خود به وفاق و انســجام خانواده، گسترش فرهنگ 
اصیل خانواده های ایرانی اسلامی، آگاهی بخشی و 
دانش افزایی مردم درباره آسیب های اجتماعی ناشی 
از اعتیاد، بیکاری، طلاق، فقر فرهنگی، مشــکلات 
اقتصادی و نیز اهمیت ویژه به رعایت بهداشت فردی 
در گسترش بیماری های واگیردار پرداخته و یا برای 
پیشــگیری از این آســیب ها راهکارهای اصولی و 

منطقی نشان داده باشند.

 موسسه فرهنگی هنری سپهر مهر و ماه با همکاری 
و حمایت اداره کل فرهنگ ارشاد اسلامی استان البرز، 
نخستین جشنواره ادبی »البرز من« را در سه بخش  
با موضوعات و محورهای اجتماعی، آئینی و قصه ها و 

ادبیات کهن البرز برگزار می کند.
 اهداف این جشنواره شامل ایجاد بستر مناسب 

فرهنگی با تولید محتوا در حوزۀ ادبیات داســتانی 
مرتبط با محورهای مورد نظر دبیرخانه، فرهنگ سازی 
مبتنی بر ظرفیت های ارزشــمند ادبــی، گردآوریِ 
خاطرات، تدوین خرده فرهنگ و وقایع مرتبط با استان 
البرز، در حوزه های مذهبی، دفاع مقدس، انقلاب و 

به ویژه فرهنگ مهار تورم و رشد تولید است.
آثار ارســالی در ســه بخش داستان، فیلمنامه و 

نمایشنامه، مورد داوری قرار خواهند گرفت.
علاقمنــدان مــی تواننــد آثــار خــود تــا را 
al�پایــان خــرداد امســال، از طریــق رایانامــه 
gmail.com@borzeman1402 و  پیــام 
رسان ایتا به شماره  ۰۹۱۰۶۸۵3۴۸۵ ارسال کنند و 
برای دریافت هر گونه مشاوره با دبیرخانه به شماره های 
تماس ۰۲۶3۴۴3۱۴۰۴ و ۰۹۱۰۶۸۵3۴۸۵ تماس 

حاصل کنند.

با حمایت و همکاری اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز
فراخوان دومین جشنواره تئاتر خیابانی مهر البرز 

منتشر شد

با همکاری فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز؛
نخستین جشنواره ادبی »البرز من« برگزار 

می شود

شماره 7۰/ خرداد ماه ۱۴۰۲



اجتماعی

 )WHO  ( بهداشت  جهانی  سازمان  نماینده 
و  قرنطینه  اتاق  افتتاح   و هیئت همراه ضمن 
ایزولاسیون در آسایشگاه خیریه کهریزک استان 
گفتگو  به  آسایشگاه  اجرایی  مدیران  با  البرز، 

نشستند.
)WHO( بهداشت  جهانی  سازمان  نماینده 

ضمن افتتاح اتاق قرنطینه در ساختمان مراقبتی 
و توانبخشی سالمندان زن آسایشگاه، با دکتر رضا 
شهسواری معاون سلامت و توانبخشی و جمعی از 
معاونین و مدیران اجرایی این مجموعه، به گفتگو 

نشستند.  
دکتر رحیم تقی زاده مدیر واحد ارتقاء سلامت 
ضمن  ایران  در  بهداشت  جهانی  سازمان  دفتر 
کهریزک  آسایشگاه  خدمات  از  خرسندی  ابراز 

البرز  استان  کهریزک  خیریه  آسایشگاه  گفت: 
یکی از پیشرفته ترین مراکز نگهداری، مراقبت و 
توانبخشی در ایران به شمار می آید و در سطح 
بالایی قرار دارد و بی تردید و با تلاش های بی 

وقفه همکارانمان امروز شاهد موفقیت های بی 
مددجویان  به  خدمات  ارائه  زمینه  در  شماری 
و توانخواهان هستیم.  شایان ذکر است با توجه 
به اعلام اداره کل بهزیستی استان البرز مبنی بر 

معرفی مراکز نگهداری و توانبخشی شبانه روزی 
که مجهز به اتاق قرنطینه هستند، در اول تیرماه 
۱۴۰۱ بازدید میدانی از آسایشگاه خیریه کهریزک 
استان البرز توسط کارشناسان سازمان بهداشت 
جهانی، کارشناسان سازمان بهزیستی کشور و اداره 
کل بهزیستی استان البرز صورت گرفت که پس از 
بازدید  و اعلام نظرات،  آسایشگاه البرز حائز شرایط 
دریافت اقلام و تجهیزات اعطایی سازمان بهداشت 
جهانی شامل دستگاه ضدعفونی کننده فرابنفش، 
دستگاه اکسیژن ساز، ماشین لباسشویی،  دستگاه 
ویلچر حمام،  برقی،  بیمارستانی  اتوکلاو، تخت 
تجهیزات حفاظت فردی و .. قرار گرفت و موفق 
به کسب سطح یک استاندارد سازمان بهداشت 

جهانی شد.

بحث  در  گفت:  البرز  انتظامی  فرمانده   
هوشمندسازی پلیس در استان و دستیابی به 
تکنولوژی لازم در این مورد استفاده از حضور 

خیرین امنیت ساز بحث مهم است.
در  سه شنبه  شامگاه  هداوند  حمید  سردار 
نشست هم اندیشی با فعالان اقتصادی البرز با 
تاکید بر نگاه ویژه پلیس به فراهم کردن امنیت 
شهروندان از جمله تلاشگران عرصه تولید و 
صنعت استان اظهار کرد: در این مورد بحث 
هوشمندسازی پلیس و فراهم کردن تجهیزات 
امنیت  برقراری  برای  حوزه  این  زیرساختی 

شهروندان اهمیت بالایی دارد.
وی با اشاره به اهمیت حرکت رو به رشد پلیس 
با تکنولوژی های روز دنیا به  کشور متناسب 
منظور سرعت بخشی به خدمات رسانی گفت: 
در قالب هوشمندسازی با مانیتورینگ و کنترل 
از راه دور معابر و مسیرهای منتهی به مناطق 
اقتصادی از جمله شهرک های صنعتی می توانیم 

سطح امنیت در این نقاط را افزایش دهیم.
فرمانده انتظامی البرز ضمن تاکید بر کنترل 
محورهای  از  شده  انجام  ترددهای  بر  پلیس 
مواصلاتی عبوری از استان گفت: با تکیه بر این 

اقدامات از ابتدای سال جاری تاکنون ۴۰ تا ۵۰ 
خودروی سرقتی متوقف و سارقان نیز دستگیر 
شدند، به دنبال پیاده سازی این کنترل ها در 

سطح معابر شهری نیز هستیم.
بهبود  اهمیت  به  اشاره  با  هداوند  سردار 
زیرساخت های مرکز فوریت های پلیسی )۱۱۰( 
زمان  از  واحد  این  تجهیزات  کرد:  بیان  البرز 
استان شدن تاکنون به درستی به روزرسانی 
نشده و برای پیشرفت در بحث خدمات رسانی به 
شهروندان از طریق این مرکز باید زیرساخت های 

لازم فراهم شود.

با حضور  نماینده سازمان جهانی بهداشت WHO صورت گرفت:

 افتتاح اتاق قرنطینه و ایزولاسیون در آسایشگاه خیریه کهریزک استان البرز

فرمانده انتظامی البرز تاکید کرد؛

ضرورت استفاده از ظرفیت خیرین امنیت ساز برای هوشمندسازی پلیس
گزارش

14 ژوئن روز جهانی
 اهدای خون

امروز به منظور قدردانی از اهدا کنندگان خون و آگاهی بخشی 
از سوی سازمان  این کار،  اثرات مثبت  به مردم در خصوص 
بهداشت جهانی،جامعه بین المللی انتقال خون،انجمن بین المللی 
صلیب سرخ و هلال احمر و اتحادیه بین المللی سازمان های 
اهداکنندگان خون به عنوان روز جهانی اهدای خون نامیده شده 

است.
این روز به مناسبت سالروز تولد کارل لنداشتاینر کاشف گروه های 

خونی و برنده جایزه نوبل در سال ۱۹3۰ انتخاب شد.
اهدای خون برای یک جوان و انسان سالم هیچ ضرری نداره، برای 

بیمار امید زندگیه! با اهدای خون زندگی رو بازگردانید !
فاصله مجاز بین دفعات اهدای خون:

برای مردان سالانه ۴ نوبت
برای زنان سالانه 3 نوبت

هر واحدخون اهدایی حدود ۴۵۰ میلی لیتر و معادل 10٪ حجم 
کل خون بدن است. اهدای منظم  خون خطر ابتلا به بیماری های 
قلبی عروقی و سکته قلبی و همچنین سرطان را کاهش میدهد.

آیا مجلس به مسئله کودکان کار 
رسیدگی ویژه خواهد کرد!

قاسمپور، رئیس فراکسیون زنان مجلس گفت:در مسئله کودکان 
کار نیازمند حمایت قانونی و طرح های کاربردی جهت حل این 
مشکل هستیم. در برنامه هفتم به این کودکان رسیدگی ویژه 

خواهیم داشت.
رئیس فراکسیون جمعیت و حمایت از خانواده مجلس با بیان 
ضد  رفتارهای  موجب  کار  کودکان  با  اشتباه  برخورد  اینکه 
اجتماعی می شود، گفت: ارگان های حمایتی در برابر کودکان 

کار مسئول هستند. 
محمد بیگی گفت: قاعدتاً سازمان های همچون بهزیستی، وزارت 
کار و رفاه امور اجتماعی، کمیته امداد و ارگان های حمایتی در برابر 
رسیدگی به موضوع کودکان کار مسئول هستند؛ مجلس شورای 
اسلامی هم نیاز به اصلاح قوانین دارد و ما در مجلس شروع به 
اصلاح برخی قوانین کرده ایم مثلاً چه برای ایرانیان خارج از کشور 
و چه برای مهاجرین و اتباع خارجی که داخل کشور هستند 
برنامه ریزی هایی را در کمیسیون اجتماعی، کمیسیون بهداشت 
و قوانین بیمه ای را وضع می کنیم تا ساماندهی ویژه برای این 

موضوع صورت گیرد.
وی عنوان کرد: به طور مثال در بودجه سال ۱۴۰۲ موضوع بیمه 
برای اتباع را هم در نظر گرفتیم تا اتباع خارجی هم بتوانند بیمه 
شوند و هزینه دارو درمان آنان در کشور ما به راحتی انجام شود 
که این موضوع یک قدم رو به جلو برای کاهش کودکان کار است 

تا برای درمان پدر مادرشان مجبور به کار نشوند.
این مسئول تاکید کرد: همچنین از طریق کمیسیون عالی 
پناهندگان با رایزنی و تامین بودجه بین المللی در حال ایجاد 
مدارس جدید هستیم که این کودکان از این طریق بتوانند 

تحصیل کنند.
وی بیان کرد: ایران به عنوان کشوری که بسیار مهاجر پذیر است 
و همیشه سعی کرده پذیرای میهمانانش باشد و علی الخصوص 
برای اتباع افغانستان که تعداد بسیاری از آن ها در کشور ما زندگی 
می کنند نیازمند یکسری قوانین جدید هستیم و قطعاً مجلس در 

این زمینه مسئول است.

تامین اجتماعی استان البرز برگزار کرد:

کارگاه آموزشی ارتقاء سطح سواد سلامت بازنشستگان و مستمری بگیران 
کارگاه آموزشی ارتقاء سطح سواد سلامت 
بازنشستگان و مستمری بگیران تامین 
اجتماعی استان البرز ، با بهره گیری از 
متخصص طب سالمندی و هدف آموزش 
پیشگیری و درمان بیماری های دوران 
از  کثیری  جمع  حضور  با   ، سالمندی 
بازنشستگان و مستمری بگیران در محل 
کانون کارگران بازنشسته و مستمری بگیر 
تامین اجتماعی شهرستان کرج برگزار 

شد .
پاکروان  رضا  دکتر  نشست  این  در   
به  نسبت  سالمندی  طب  متخصص 
تشریح عملکرد اعضای مختلف بدن در 
خصوص  در  و  اشاره  سالمندی  دوران 
بیماریهای دوران سالمندی و روش های 
پیشگیری و درمان بیماریهای سالمندان 
به ارایه مطالب پرداختند . در این جلسه 
بازنشستگان و  از  نفر  با حضور 7۰  که 

مستمری بگیران تامین اجتماعی استان 
البرز برگزار شد دکتر پاکروان در خصوص 
عملکرد مغز و حافظه در دوران سالمندی 
لزوم  و  سالمندان  عضلانی  مشکلات 
انجام فعالیت های تقویت کننده مغز ؛ 
یادگیری مهارت های جدید ، خطاطی ، 
موسیقی ، حل جدول ، دنبال کردن اخبار 

ادامه  . در  اشاره نمودند  و..  مورد علاقه 
این نشست وی همچنین در خصوص 
و  گوارش   ، گوش   ، چشم  بیماریهای 
مشکلات مربوط به استخوان و دردهای 
استخوانی و مفصلی ، خشک شدن و کم 
آب شدن عضلات و درگیر شدن اعصاب 
و در نتیجه بروز دردهای عضلانی مطالبی 

را ارائه نمودند و در پایان نیز پاسخگوی 
سوالات شرکت کنندگان در جلسه بودند 
. همچنین در این نشست رئیس کانون 
کارگران بازنشسته و مستمری بگیر تامین 
اجتماعی شهرستان کرج با قدردانی از 
و  سالمندان  متخصص  پزشک  حضور 
این  نتایج   ، درمان  مدیریت  هماهنگی 
بسیار مطلوب و  را  آموزشی  دوره های 
ذکر  شایان   . نمودند  عنوان  گذار  تاثیر 
است این برنامه های آموزشی به صورت 
هفتگی و با بهره گیری از متخصصین و 
کارشناسان پزشکی و درمانی و حضور 
گروهی از بازنشستگان و مستمری بگیران 
کانون های بازنشستگی استان البرز و با 
همکاری مدیریت درمان تامین اجتماعی 
استان البرز و کانون کارگران بازنشسته و 
مستمری بگیر شهرستان کرج برگزار می 

گردد . 

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با اشاره 
مدارس  جمله  از  مدارس  در  نام  ثبت  آغاز  به 
زمینه  در  غیردولتی  مدارس  گفت:  غیردولتی 

شهریه ها باید بر اساس قانون عمل کنند.
بر  نظارت  شورای  جلسه  در  حجرگشت  علی 
مدارس و مراکز غیردولتی استان البرز با تاکید 
برای  افزایی  دانش  دوره های  برگزاری خوب  بر 
همکاران مدارس و مراکز غیردولتی گفت: این 

دوره باید با بالاترین کیفیت و با استفاده از اساتید 
برتر انجام شود. وی در ادامه گفت: ساعات دوره ها 
نیز باید به گونه ای باشد که نیازهای همکاران را 

برطرف کند.
وی با اشاره به شروع ثبت نام در مدارس از جمله 
مدارس غیردولتی، نسبت به اخذ مبالغ خارج از 
قانون هشدار داد و گفت: مدارس غیردولتی در 

زمینه شهریه ها باید طبق قانون عمل کنند.

آموزش  وزارت  اعلام  مطابق  گفت:  حجرگشت 
بر مبنای شهریه سال  و پرورش ثبت نام فعلاً 
گذشته انجام می شود تا دستورالعمل جدید ابلاغ 

شود.
صلاحیت های  وضعیت  جلسه  این  ادامه  در 
علمی و اخلاقی عوامل اجرایی مدارس و مراکز 
غیردولتی مورد بررسی قرار گرفت و پیشنهاداتی 

در جهت ارتقا صلاحیت ها اعلام شد.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:

مدارس غیردولتی در زمینه شهریه مطابق قانون عمل کنند
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شهرستان ها

 

مهندس جعفری به همراه بخشدار مرکزی، مسئول اداری مالی 
فرمانداری، رئیس اداره جهاد کشاورزی و برخی روسای دستگاه 
های مرتبط از واحدهای تولیدی و صنعتی شهرستان بازدید نموده 

و به مسائل و مطالبات ایشان رسیدگی کرد.
مهندس جعفری با اشاره به شعار سال رهبر معظم انقلاب و تاکیدات 
دکتر عبداللهی استاندار محترم البرز برای حمایت از تولید داخلی، 
صنعتگران و تولیدکنندگان را عنصر مهم توسعه کشور دانسته تاکید 
کرد: کارگروه رفع موانع تولید برای احصا و حل مشکلات این عزیزان 

با جدیت و به صورت مستمر تشکیل شده و بازدید های میدانی هر 
هفته انجام می پذیرد.

نماینده عالی دولت در شهرستان تصریح کرد: پیگیری امور مربوط 
به توسعه اقتصادی و افزایش نرخ اشتغال زایی و کاهش بیکاری 
اولویت شهرستان بوده و بحمدالله اقدامات خوبی در این حوزه در 
حال انجام است. شایان ذکر است فرماندار چهارباغ از واحد تولیدی 
کاغذ گستر درسا، مجتمع کشت و صنعت پارس کاشت و یک 

کارگاه تولید مبل بازدید نمود.

رئیس شورای اسلامی چهارباغ با حضور در ناحیه دو 
شهرداری با فعالین اجتماعی مهدی آباد دیدار و گفت 

و گو کرد.
 مهندس کتابدار،ضمن خوشامدگویی و قدردانی بابت 
حضور اعضای انجمن فعالین شهر اظهار امیدواری 
کرد که این مجموعه با تعامل و هم افزایی با مدیریت 
شهری چهارباغ و مدیران ادارات شهرستان در توسعه 

چهارباغ گام های موثری بردارند.
وی در ادامه این دیدار گزارشی از عملکرد شهرداری و 

شورای اسلامی شهر در مدت دوره خدمت خود ارائه 
کرد و نقش فعالین اجتماعی و نخبگان را در پیشرفت 

و توسعه همه جانبه شهر بسیار مهم عنوان کرد.
کتابدار گفت:خدا را شاکریم که توانسته ایم با همدلی و 
همفکری همکارانم در شورای شهر و تعامل،پیگیری و 
مدیریت امام جمعه محترم.فرماندار و شهردار چهارباغ 
گامهای مثبتی در خدمات رسانی به شهروندان عزیز 

و فهیم شهر برداریم.
اینکه  اظهارداشت:با  شهرچهارباغ  شورای  رئیس 

مشکلات زیاد است و تا ایده ال های شهری فاصله 
داریم، اما نباید خدمات ارائه شده از سوی خادمین 

مردم هم نادیده گرفته شود.
وی با اشاره به احداث کمپ ماده شانزده و گسترش 
فضای فعلی گفت:این کمپ یکی از کمپ های نمونه 
استان است که برای جمع اوری اسکان و خدمات 
دهی به کارتن خواب ها و معتادین متجاهر راه اندازی 
شده،که در همین جا از دادستان عمومی و انقلاب،امام 

جمعه و فرماندار شهرستان چهارباغ تشکر میکنم.

مهندس جعفری فرماندار چهارباغ:

بازدیداز شرکت های تولیدی و صنعتی چهارباغ در راستای حمایت از تولید و رونق اقتصادی 

رئیس شورای اسلامی شهر چهارباغ:

فعالین اجتماعی مهدی آباد با رئیس شورای اسلامی شهر چهارباغ دیدار کردند

برترین های حفاظت ازمحیط زیست:

شهردار چهارباغ به عنوان شهردار سبز در استان البرز انتخاب شد 
خبر

باحضوراعضای شورای اسلامی:
 افتتاح دفتر هیأت ورزش های 

همگانی مشکین دشت 

افتتاح دفتر هیات ورزش های  باهدف  ای  جلسه 
همگانی با حضور رئیس واعضای شورای اسلامی 
های  ورزش  هیأت  رئیس  مشکین دشت،  شهر 
های  ورزش  هیأت  البرز،رئیس  استان  همگانی 
همگانی شهرستان فردیس و هیئت همراه، نماینده 
اداره  رئیس   ، شهر  همگانی  های  ورزش  هیأت 
فرهنگی ورزشی اجتماعی شهرداری مشکین دشت، 
شورای  اجتماعی  ورزشی  فرهنگی  قرارگاه  دبیر 
اسلامی و اعضای کمیته قرارگاه دفتر هیأت ورزش 
ساختمان  در  مشکین دشت  شهر  همگانی  های 
شورای اسلامی شهر مشکین دشت افتتاح و تحویل 

نماینده هیأت ورزش های همگانی گردید. 
در این جلسه دکتر نیک مرام رئیس شورای اسلامی 
شهر مشکین دشت ضمن خیر مقدم به حاضرین 
گفت: ورزش به عنوان پدیده اجتماعی و فرهنگی، 
نقشی اساسی و بنیادی در زندگی امروز دارد و رمز 
سلامت، تندرستی و پویایی است و توسعه آن، ارتقاء 
سلامت عمومی و افزایش روحیه و نشاط اجتماعی را 

به دنبال خواهد داشت.

بازدید شهردار گلسار از محل
 پل عرضی رودخانه کردان در معبر 

ورودی شهر گلسار

مهندس گودرزی شهردار گلسار به همراه حجرگشت 
معاونت خدمات شهری شهرداری در راستای بررسی 
مسائل و مشکلات پل عرضی رودخانه کردان در 
معبر ورودی شهر گلسار  از این محل بازدید به عمل 

آوردند .
گفتنی است  این بازدید به علت  گذر لوله گاز شهر 
از بستر رودخانه کردان و همچنین فرسوده شدن 
پل و پیشگیری از بروز حوادث و همچنین فعالیت 
های صورت گرفته از سوی منابع آب و اداره گاز 
در راستای رفع مشکلات صورت گرفته انجام شده 

است .

دکتر عبداللهی اســتاندار البــرز لوح تقدیر 
شهردار چهارباغ را به عنوان شهردار سبز استان 

البرز به مهندس موسوی اهدا کرد.
مهندس سید جعفر موسوی به دلیل اهمیت 
حفاظت از محیط زیست و ترویج سبک زندگی 
ســالم،  ایجاد فضاهای سبز و ترویج رفتارهای 
پایدار به عنوان شــهردار سبز در استان معرفی 

شد.
بهبود کیفیت زندگی ساکنان،  کاهش آلودگی 
هوا، بهینه سازی مصرف انرژی، بهبود مدیریت 
پسماند و فاضلاب، ترویج استفاده از حمل و نقل 
عمومی و... از دیگر مولفه های انتخاب شهردار 
سبز است که شهردار چهار باغ به دلیل توجه به 
آنها از سوی اداره کل محیط زیست استان البرز 

مورد تقدیر قرار گرفته است.
مهندس موســوی از ۴ آبان ۱۴۰۱ به عنوان 
شهردار چهارباغ برگزیده شده و طی هفت ماه و 
نیم گذشته، علاوه بر اجرای طرح های مطلوب 
زیست محیطی و فضای سبز، بالغ بر 3۰ طرح 
پاکداشت طبیعت تحت عنوان چهارشنبه های 

جهادی در شهر چهارباغ اجرا کرده است.

فرماندار ساوجبلاغ:
برگزاری جلسه ستاد ساماندهی امور 

جوانان شهرستان ساوجبلاغ 
جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان 
ریاست  به  ساوجبلاغ  شهرستان 
و  محترم  فرماندار  البرزی  دکتر 
امنیتی  سیاسی،  معاون  باحضور 
واجتماعی فرمانداری، بخشداران، 
مشاور جوانان فرماندار،  و مدیران 
مرتبط  دستگاه های  و  ادارات 

شهرستان برگزار شد.
ساوجبلاغ  شهرستان  فرماندار    
دراین جلسه با اشاره به نیاز اصلی 
جوانان، گفت: ازدواج، مسکن و اشتغال سه نیاز اصلی جوانان است و 
بایستی با استفاده  از ظرفیت های موجود در شهرستان و با  کمک 

خیرین، در تحقق این نیازها تلاش شود.
 دکتر البرزی همچنین بر راه اندازی سریع مرکز ازدواج آسان در این 

شهرستان تأکید نمود.
 در ادامه این جلسه در باره هماهنگی پیرامون برگزاری همایش هفته 
ازدواج، تشکیل مجمع خیرین ازدواج، راه اندازی خانه های جوان در 
سطح شهرستان، اجرای کرسی آزاداندیشی درحوزه ازدواج، بحث و 

تبادل نظر شد و 
و  عملکرد  درخصوص  گزارشی  نیز  وجوانان  ورزش  اداره  رئیس 
پیگیری های این اداره در راستای ازدواج آسان واشتغال جوانان ارائه 

کرد.

شهردارهشتگرد:
تصمیم جهادی مدیریت شهری 

هشتگرد برای رفع مشکلات
مهندس  دعوت  با  ای  جلسه  طی 
باحضور  هشتگرد،  شهردار  رئیسی 
معاونین شهردار ، مسئولین واحدهای 
اعضای  و  مدیرعامل   ، شهرداری 
این  هیئت مدیره شهرک صنعتی 
شهر برگزار شد بخشی از مشکلات 
به  آسیب  موجب  که  معضلات  و 
گردد  می  شهری  های  زیرساخت 
بررسی و پیشنهادات لازم برای رفع 
گردید.  مطرح  شهر  توسعه  و  آنها 
مهندس رئیسی سرازیر شدن آب های سطحی از شهرک صنعتی به بلوار 
های اصلی شهر و سپس ورود به بخش تجاری و منازل مسکونی را از جمله 
مشکلات چندین ساله شهر هشتگرد برشمرد . وی گفت : شیب ملایم از 
شمال به جنوب اراضی و قرار گیری شهرک صنعتی در بخش شمالی شهر 
سبب گردید تا در زمان بارش های فصلی ، آبهای سطحی از این شهرک 
از مسیرهای بلوار مصلی ، میدان شهید کلهر و همچنین میدان صنعت به 
سمت مسکونی و تجاری شهر سرازیر شده و در برخی مواقع به علت شدت 
بارشها کنترل آن ناممکن بوده و موجب آبگرفتگی معابر میگردد .  از جمله 
موارد مطرح شده دیگر توسط شهردار هشتگرد ، اصلاح ورودی شهرک 
صنعتی  احیاء کمربند سبز جنوبی اتوبان ، اصلاح چراغ های ترافیکی 
مقاطع ورودی و خروجی شهرک صنعتی و همچنین برنامه ریزی برای 
بهره گیری از پساب شهرک صنعتی برای آبیاری فضاهای سبز بوده است .

فرماندار فردیس خواستار شد:
افزایش شعب بانک ملی

 در فردیس
فرماندار فردیس در دیدار با رئیس 
شعب بانک ملی استان گفت: با 
و  شهرستان  جمعیت  به  توجه 
مراجعه مردم به بانک ملی تعداد 
شعب این بانک در شهرستان باید 

افزایش یابد.
خداداد کاشفی فرماندار شهرستان 
از مهمترین  فردیس گفت: یکی 
ملی  بانک  با  مرتبط  های  حوزه 
موضوع تسریع پرداخت تسهیلات 
به  توجه  با  اشتغال شهرستان  کارگروه  رئیس  باشد.  می  اشتغال 
شعار سال مبنی بر رونق تولید در ادامه بیان داشت : مراحل اعطای 

تسهیلات باید ساده، تا شعار رونق تولید عملی شود.
وی گفت: بانک ملی در شهرستان کمبود شعبه دارد ولی با همه 

سختی ها همکاران شما زحمت بسیاری متحمل هستند.
 نماینده عالی دولت در شهرستان افزود: از شما خواستاریم در ایجاد 

شعبات جدید اقدامات لازم را هر چه سریعتر انجام دهید.
یوسفعلی مهرپویا رئیس شعب بانک ملی استان در ادامه این گفتگو 
گفت:در شعب بانک ملی فردیس تا جایی که برای ما ممکن بود نیرو 
اضافه کردیم. وی افزود: تلاش ما بر این است که بتوانیم شعب را 
در سطح شهرستان افزایش دهیم تا به درخواست های مردم بهتر و 

سریعتر رسیدگی کنیم.

علی حدادی:
قول مساعدوزیردررفع قطعی آب کرج

 رئیس مجمع نماینــدگان البرز خبر داد: طی 
پیگیری های مکرر، وزیر نیرو قول مساعد در رفع 

هرچه سریعتر مشکل قطعی آب کرج را داد
  باتوجه به ناراحتی های مردم عزیز و نگرانی  های 
استاندار نسبت به قطع مکرر آب شرب استان پس 

از سیل اخیر، علی حدادی، شامگاه چهارشنبه طی 
تماس تلفنی با دکتر محرابیان، وزیر محترم نیرو 
خواستار تسریع در حل مشکل آب شرب مناطقی 

از کرج شد.
  حــدادی در ایــن بــاره بیان داشــت: طبق 

صحبت هایی که بــا دکتر محرابیان وزیر محترم 
نیرو داشتم، به دلیل سیل های اخیر و رانش زمین 
در جاده چالوس آب شرب برخی از مناطق شهر 
تهران و شهر کرج دچار قطعی های مکرر شده که 
با همت و همکاری خوب دولت در حال رفع است.

 وی افزود: در این باره جای نگرانی نیســت و 
طی چندین پیگیری تلفنی که طی دیشــب و 
صبح امروز از وزیر نیرو داشــتم ایشان قول دادند 
که هرچه سریعتر مشکل رفع شود و جای نگرانی 

نیست.
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مدیریت شهری

فرماندار اشتهارد خبر داد؛

رفع مشکل 3۵ هکتار از اراضی روستای قره ترپاق اشتهارد

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای 
اسلامی شهر کرج گفت: شهردار و مجموعه 
مدیریت شهری در رعایت قانون ابلاغ شده 
از سوی دولت و تکلیف شــهرداری ها در 
خصوص ایجاد و راه اندازی  مراکز نگهداری 
کــودک و رعایت مفاد قانــون حمایت از 
خانواده و جوانی جمعیت کوتاهی و اهمال 

کرده است.
 مریم قهرمانی صــارم در نطق پیش از 
دســتور یکصد و یازدهمین جلسه رسمی 
شــورای اسلامی شــهر کرج طی تذکری 

به شــهردار به انجام وظایف و تکالیف ماده 
۲۲ قانون اشــاره کرد و اظهار داشت:کلیه 
دستگاههای مذکور در ماده ۲۹ قانون برنامه 
ششم توســعه موظفند ظرف مدت شش 
ماه پس از ابلاغ این قانون به منظور تکریم 
و حفظ حقوق مــادر و کودک، با طراحی ، 
احداث و تجهیز تمامی ساختمان ها و اماکن 
عمومی، خدماتی و آموزشی و رفاهی تحت 
اختیار یا نظارت خود، اقدام به تامین فضای 
مناسب جهت رفع نیازهای نوزادان، کودکان 
و مادران باردار جهت استراحت، شیردهی و 

نگهداری کودکان کنند.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای 
اسلامی شــهر کرج افزود: بیش از یکسال 
نیم از ابلاغ رســمی این قانون میگذرد اما 
تاکنون علیرغم پیگیریهای مجدانه مشاور 
شــما در حوزه بانوان هیــچ اقدامی در این 
خصوص صورت نگرفته است و دچار ترک 

فعل شده اید. 

محمد اسدی عضو شورای شهر، با اتفاق 
آرا به عنوان شهردار کمالشهر کرج انتخاب 

شد.
جلسه انتخاب شهردار کمالشهر در محل 
صحن شــورای شهر کمالشــهر، با حضور 

اصحاب رسانه برگزار شد.
محمد اسدی، علی مدیر دهقان و محمد 

شــهبازی ســه نفر کاندیدای شــهرداری 
کمالشهر بودند که با اتفاق آرا، محمد اسدی 

به عنوان شهردار کمالشهر انتخاب شد.
گفتنی اســت محمد اسدی ســه دوره 
متوالی به عنوان عضو شورای اسلامی شهر 
کمالشهر مشغول خدمت رسانی به مردم این 

شهر بوده است.

ســخنگو و نائب رئیس شــورای 
اسلامی شهر کرج گفت: پیوند خواهر 
خواندگی کلانشــهر کرج با یکی از 
شــهرهای چین به نــام تیانجیم به 
تصویب اعضای شورای اسلامی شهر 

رسید.
عمار ایزدیــار در پایــان یکصد و 
دوازدهمین جلسه رســمی شورای 
اسلامی شهر کرج که با حضور اعضای 
شورای شهر ،شهردار ، مدیران شهری 

، مشاوران و  اصحاب رسانه برگزار شد 
در جمع خبرنگاران اظهارداشت: یکی 
از موضوعات مطرح شده در این جلسه 
بررسی درخواســت خواهرخواندگی 
یکی از شــهرهای چین با شهر کرج 
است که اعضای شورای شهر موافقت 

خود را در این خصوص اعلام کردند.
ســخنگو و نائب رئیس شــورای 
اسلامی شهر کرج به لایحه کمیسیون 
تلفیق شورای اسلامی شهر کرج اشاره 
و تصریح کرد: لیســت ماشین آلات 
شهر داری جهت خرید در کمیسیون 
تلفیق به تصویب شورای شهر رسید و 
اصلاحات در تعداد و برند به صلاحدید 
معاونت مالی و اقتصادی شــهرداری 
کرج و رئیس کمیسیون تلفیق شورای 

اسلامی شهر کرج مجاز شد.

رئیس شــورای اسلامی شــهر کرج با 
اشــاره به حواشــی پیــاده روی خانواده و 
محیط زیست واکنش نشان داد و از مردم 
متدین، انقلابی وشهید پرور کرج عذرخواهی 
کرد.  علی قاسم پور اظهارداشت: در جریان 
برگزاری همایش پیاده روی با برنامه ریزی 
شهرداری کرج در هفته گذشته، اتفاقی به 
وقوع پیوست که بار دیگر، نام شهرداری و 
شورای ششم را در فضای رسانه ای بر سر 
زبان ها انداخت.  رئیس شــورای اسلامی 

شهر کرج ضمن عذرخواهی از مردم متدین، 
انقلابی، شــهیدپرور و همیشه در صحنه 
کرج به سهم خود و به نمایندگی از اعضای 
شورای اسلامی شهر اذعان کرد: حق این بود 
که با توجه به اینکه شورای شهر در برنامه 
ریزی و اجرای این برنامه نقشــی نداشت، 
مجموعه مدیریت شهری که خود را منتسب 
به جریان انقلابی می داند، به طور رسمی از 
مردم عذرخواهی می کرد. قاسم پور  تاکید 
کرد: شهرداری کرج باید برخوردی در شأن 
این اتفاق داشت نه برخوردهای سطحی، کم 
عمق و بی اثر مانند ماجرای قبلی که با فردی 
برخورد شــد که نه پشتوانه ای داشت و نه 
شاید تقصیری بر گردن او بود. به نظر می 
رسد این بار هم، بررسی کردند تاببینند چه 
کســی از همه بی آدم تر و کم پشتوانه تر 

است که با او برخورد شود. 

مریم قهرمانی:
اهمال مجموعه شهرداری در 

راه اندازی مراکز نگهداری کودک  

عضو شورای شهر شهردار کمالشهر کرج شد

عمار ایزدیار:
کرج با  چین خواهر خوانده

می شوند   

واکنش رئیس شورای اسلامی کرج:
 حواشی همایش پیاده روی خانواده 

و محیط زیست   

شماره 7۰/ خرداد ماه ۱۴۰۲

شهردار کرج از مناطق سیل زده جاده چالوس 
بازدید و دستورات لازم را در خصوص مساعدت 
در ســرعت بخشیدن به روند کمک رسانی به 
بازسازی و حل مشکلات موجود در این منطقه 

صادر کرد.
 با توجه به جاری شــدن ســیلاب و انسداد 

برخی جاده های منتهی به استان های شمالی، 
شهرداری کرج در اعزام ماشین آلات و تجهیزات 
برای کمک به بازگشایی این مسیر پیش قدم شد.

با عنایت به اینکه خدمات رسانی شهرداری 
کرج در مناطق سیل زده همچنان ادامه دارد و 
تجهیزات و ماشین آلات در حال تلاش جهت 

بازگشایی و ایمن ســازی مسیرهای مسدود 
شده هســتند، مهرداد کیانی، شهردار کرج به 
صورت ســر زده از نحوه خدمات رسانی بازدید 
و دستورات لازم را برای ادامه روند همکاری با 
دستگاه های متولی جهت حل مشکلات موجود 

صادر کرد

رییس کمیسیون سلامت،محیط زیست و 
خدمات شهری گفت: جلسات علنی ، کمیسیون 
های تخصصی و اقدامات مدیریت شــهری و 
شورای اسلامی شهر توسط صدا و سیمای البرز 
به اندازه نقد یا پردازش چالش ها منعکس نمی 

شود.
 جواد چپردار در جلسه رسمی یکصد و دوازده 
شورای شهر در خصوص درخواست کمیسیون 
فرهنگی در راستای تولید برنامه های مشارکتی 

و پخش از طریق صدا و ســیمای استان البرز 
اظهارداشت: انعکاس گزارش عملکرد و  پخش 
جلسات علنی ، کمیســیون های تخصصی و 
اقدامات مدیریت شهری و شورای اسلامی شهر 
جز تکالیف صدا و سیما جمهوری اسلامی است 
که به رغم درخواست های مکرر در طول قریب 
به ۲ ســال از عمر شــورای ششم این مهم به 
شایستگی و در حد انتظار محقق نگردیده است. 
وی بیان کرد: در حالی که سایر شبکه های 

استانی کشــور به ویژه در پخش اخبار شورای 
اسلامی شهر و شهرداری تهران این رویه کاملا 
با سبک و سیاق صدا و سیمای البرز که حتی 
مجال بیشتری دارد، متفاوت و البته در نوع خود 

متمایز است.
چپردار اذعان کرد: بخشی از جهاد تبیین در 
عملکرد مدیریت شهری که مقام معظم رهبری 
نیز به تحقق آن توصیه فرمودند در عهده شورا 
و مدیریت شهریست که باید از سوی ما اهتمام 

بیشتری گردد، ولیکن با وجود پتانسیل های 
بالقوه صدا و ســیما، تکالیف مقرر سازمانی و 
درخواست مکرری که ما داشته ایم هنوز به این 

تعامل نرسیده ایم.
وی تصریح کرد: اینکه صدا و ســیمای البرز 
برای جذب مخاطب بیشــتر بــه برنامه های 
نقادانه و چالشی در حوزه مدیریت شهری تعلق 
خاطر بیشتری دارد در مرور گزارش عملکرد آن 

سازمان به روشنی عیان است.

بازدید شهردار کرج از مناطق سیل زده جاده چالوس

جواد چپردار:

صدا و سیمای البرز مجال بیشتری برای تبیین عملکرد مدیریت شهری کرج فراهم کند

 فرماندار اشــتهارد گفت: بــا پیگیری های 
مستمر صورت گرفته مشکل 3۵ هکتار از اراضی 

روستای قره ترپاق رفع شد.
ابراهیــم کردلو اظهار کــرد: با پیگیری های 
مستمر صورت گرفته به منظور ساماندهی اراضی 

روستایی قره ترپاق از توابع بخش مرکزی اشتهارد 
جهت بازنگری طرح هادی این روستا، مشکلات 
و موانع چندین ساله اراضی این روستا با انتقال 
سند اراضی ملی در ۴ قطعه به مساحت حدود 
3۵ هکتار از سوی اداره منابع طبیعی شهرستان 

به بنیاد مسکن انقلاب اسلامی بر طرف خواهد 
شد.

وی بیان کرد: مراحل تفکیک، صدور و انتقال 
اسناد از سوی منابع طبیعی هم اکنون در اداره 
ثبت اسناد و املاک اشتهارد در حال انجام است.

فرماندار اشــتهارد متذکر شــد: با این اقدام 
مثبت، بخش زیادی از مشکلات روستاییان عزیز 
به علت عدم انتقال اسناد و بلاتکلیفی مردم برای 
ساخت و ساز و بهره مندی از تسهیلات و مزایای 

قانونی طرح و اراضی روستا برطرف خواهد شد.

حجت الاسلام شیخ حسین فلاحتکار 
حسن انتخاب امام جمعه معزز شهرستان و انتصاب جنابعالی بعنوان دبیر شورای توسعه و مدیر 
قرارگاه قرآنی شهرســتان ساوجبلاغ که نشانگر شایستگی و لیاقت شما دارد ، تبریک عرض می 

نماییم .
با اعلام آمادگی مدیریت شــهری در اجرای برنامه های قرارگاه و ترویج فرهنگ غنی قرآنی ، از 

خداوند منان برای جنابعالی توفیق روز افزون مسئلت داریم .

شهردار ، رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر هشتگرد 
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چگونه بجای پارک شهروند، مرکزدفن 
مرکزنگهداری  پســمانداهواز  زباله 

سگهای بلاصاحب شد!
۲سال پیش شــهردار وقت کلانشهر اهواز 
گفــت: زمینی از ســوی شــرکت نفت در 
پارک شهروند اهواز به مساحت 3.۵ هکتار 
به شــهرداری اهواز واگذار شد که اقدامات 
لازم برای راه اندازی پناهگاه سگ های بدون 
صاحب در این مکان در حال انجام است و تا 

یک ماه دیگر آماده استفاده است.
پس ازگذشــت یکماه مدیرعامل سازمان 
پسماندشهرداری اهواز اعلام میکند: با توجه 
به پیشرفت کند ساخت ســایت شهروند 
مجدد اقدام به احیای سایت صفیره کردیم 
و به محض افتتاح ســایت پس از نگه داری 
و واکسیناسیون ســگ ها عقیم سازی آنها 
صورت می گیرد، سرنوشــت این ســگ ها 
برای همه اهمیــت دارد و به هیچ وجه در 
محوطه هایی که ســبب تغییر اکوسیستم 
شــوند یا محل های بســیار دور رها سازی 
نمی شــوند، بلکه در محلی مشــخص رها 
می شوند که نزدیک سطح شهر نباشند و غذا 

رسانی به آنها به راحتی انجام شود.
اما درهمان زمان ناگهان خبررسید که سارقان، 
سایت عقیم سازی شهرداری اهواز را که یکی 
از بزرگ ترین و پیشــرفته ترین سایت های 
عقیم سازی کشور اســت با تمام وسایل و 
تجهیزات به سرقت بردند که همچنان برای 
همه ســوال است که چگونه درمکانی بااین 
حداز مراقبت ها ودوربین های امنیتی، چنین 
سرقتی صورت گرفته وچراتابحال عوامل آن 

دستگیرومجازات نشدند!

تاثیرمنفی عدم اجرای برنامه های اعلام 
شده

باتوجه به پیشــینه ای کــه ازاین پناهگاه 
به اطــلاع خوانندگان رســید، کاملا قابل 
تصوراست که اگرهمان مکان پارک شهروند 
اهواز افتتاح می شد و به همراه تجهیزاتی که 
به سرقت رفت ،همانگونه که مدیر پسماند 
ازواکسینه کردن وعقیم سازی ورها سازی 
درفضای مناســب ســخن گفته بود عمل 
می کرد! آیا همچنان مشــکل عدم کنترل 
جمعیت ســگها وجود داشت؟فقط همین 
دوسال زمان گذشته باتمام امکانات واقدامات 
موجود برای رفع این مشــکل کافی بودتا 
شهرداری اهوازبعنوان عملکرد نمونه درکشور 
دراین زمینه معرفی شود والگویی برای تمام 

شهرداریهای کشور شود.
 اما بی تدبیری و ســهل انگاری مسئولین 
درپیگیــری احیای پارک شــهروند و عدم 
ازســرقت وپیگیری ســارقین  جلوگیری 
ودرنهایت یکســان کردن سگها با زباله ها 
ونگهداری در محل آلوده و نامناسب سایت 
صفیره به قیمت جان هزاران سگ بی پناه 
ومظلــوم آن منطقه تمام شــد، تاجاییکه 
مســئولین تنها بــه زنده گیــری و حذف 
فیزیکی این مخلوقات محیط زیست بدون 
درنظرگرفتن دستورالعمل اصولی از وزارت 
کشور و احکام شرعی دررفتارباحیوانات روی 
آورند واین چنین موجب جریحه دارشدن 
عواطف عمــوم و مدافعین حقوق حیوانات 

درکشور شوند .

پیگیری عملکرد مســئولین سایت 
صفیره اهواز

دراین راســتا پس ازانتشار اخبار مربوط به 
وضعیت اسفناک وکشتار وحشیانه سگهای 
ســایت صفیره اهواز در فضای مجازی پس 
ازتماس وپیگیری ازســازمان پسمانداهواز 
وشــنیدن تکذیب اخبارمربوطــه، با اعزام 
نماینده ای ازرســانه های پیگیر،درخواست 
مصاحبــه بامســئولین وبازدیدازاین مرکز 
شدیم که گزارش آن جهت درک ازشرایط 
کنونی وضعیت سگهای بی پناه اهواز برای 
دوستداران وحامیان محیط زیست وحیوانات 

به شرح زیرمیباشد.

مصاحبه بامدیریت پسماند شهرداری 
اهواز

به گزارش کوه سرفراز،جلســه ای باحضور 
محمود ثابت قدم، مدیر عامل سازمان پسماند 
شهرداری اهواز و محمودی خبرنگار روزنامه 
کارون، رسانه اول جنوب کشور وفیض آبادی 
نماینده اعزامی از پایگاه خبری کوه سرفراز 
وطلوع البــرز، درخصوص مطالبه وضعیت 
نابسامان سگهای بلاصاحب درسایت صفیره 
اهواز درمحل اداره پســماند شهرداری اهواز 

برگزارشد.
مدیر عامل سازمان پسماند شهرداری اهواز 
بعداز شنیدن انتقادات واردشده و مطالبات 
مردم درخصوص کشــتار غیرانسانی سگها 
با توجه به شواهد مستندات موجود ضمن 
تاکیدبراجرای دستورالعمل کشوری گفت: 
درمیان حامیان حیوانات ومردم تعدادی واقعا 
دلسوزند وتعدادی نیت مثبتی در دامن زدن 
به این موضوع ندارند،لذا بخشی ازمستندات 

قابل قبول ما نیست .
وی درخصوص رعایت نظافت شهری توسط 
دوستداران حیوانات افزود: تعدادی حامیان 
باغذارسانی غیراصولی درسطح شهر وملا عام 
چهره شهر راخراب می کنند،تعدادی بنام 
حامی از احساسات مردم سوء استفاده می 
کنند، تشویش درشبکه های مجازی ایجاد 
می کنند وخودشــان باهم اختلاف عقیده 
زیادی دارند و متظاهربه حمایت ازســگها 
هستند.همچنین اگرزباله ها توسط شهروندان 
در ساعت مقرر  بیرون گذاشته شود،سگهای 
بلاصاحب دراطراف زباله ها جمع نمی شوند.

این مسئول درپاســخ به سوال ما درزمینه 
اتلاف هزینــه ای که بابت کنترل جمعیت 
سگها پرداخت می شــود گفت: هیچگونه 
هزینه ای دراین خصوص به سازمان پسماند 
اهواز پرداخت نشــده. زیرا شــهرداری یک 
وســازمان شهرداریها  است  نهادخصوصی 
ازبودچه پســماند برای سگها یک ریال نیز 
اختصاص نداده اســت ولی همچنان پیگیر 
اجرای دســتورالعمل هستند. لذاباتوجه به 
تعداد زیاد ســگهای جمع آوری شده بعلت 

فقدان بودجه کافی برای نگهداری واجرای 
عقیم سازی وواکسیناسیون همچنین عدم 
دسترسی به مواد بیهوشی مجبوربه حذف 

فیزیکی ومعدوم سازی سگها هستیم.
مدیریت پسماند اهواز ادامه داد: اگرحامیان 
ودوســتداران حیوانــات تشــکل مردمی 
)NGO( ثبت کننــدو ازمرجع دولتی به 
سازمان پسماند اعلام شود، بامدیران مجموعه 
همکاری میکنیم ودرجلسات اختصاصی با 
اخذ تصمیمات وراهکارهای اصولی وجذب 
مشارکت های مردمی درساماندهی وضعیت 
ســگهای بلاصاحب منطقه تاثیرات مثبت 

خواهندداشت.
ثابت قدم بااشــاره به لــزوم قانونمند بودن 
مردم درجامعه یادآورشد: دردستورالعمل به 
صراحت مطرح شده که نباید ازبیت المال 
عقیم ســازی کنید، لذا تنها درصورتی که 
کسی تقاضای به سرپرستی گرفتن داشته 
باشد، باید هزینه عقیم سازی وواکسیناسیون 
راپرداخت کند ومتعهدشودکه درشهررها نمی 
کند. بنابراین نسبت سگهایی که به سرپرستی 

گرفته نشوند باید مرگ باترحم انجام شود.
وی درپایان درپاسخ به علت ممنوعیت ورود 
به ســایت صفیره ومحل نگهداری سگهای 
بلاصاحب یادآورشــد: برخی ازحامی ها به 
بهانه غذارسانی وصرفا بخاطرمطرح کردن 
خودشان وارد می شدند ومشکلاتی رابرای 
سایت بوجود می آوردند.امابامعرفی مدیران 
تشــکل های مردمی و همکاری بــا افراد 
شناخته شده NGO طبق ضوابط مشکی 

پیش نحواهد آمد.

درخصوص  اسلام  از دستورات  غفلت 
رفتارباحیوانات

ازگفتگوی فوق درابتدا کاملا مشخص است 
که غفلت بزرگی در جامعه ما صورت گرفته و 
دستورات اسلام در خصوص رفتار با حیوانات 
مطرح و نهادینه نشده است همین مسئله 
موجب شــده عده ای حتــی ندانند اگر به 
حیوانات رحم نکنند به آنها رحم نخواهد شد 
و فردای قیامت خداوند زبان حیوانات بی زبانی 

است که امروز ما به ظلم آزار داده ایم.
دومــا تنظیم کنندگان این دســتورالعمل 
کشوری هیچگونه حقی برای زیستن سگهای 

بومی کشور باوجود محیط زیست گسترده 
قائل نشده اند وبانادیده گرفتن عدالت زیستی 
وحقوق حیوانات وهمچنین قصور مسئولین 
طی ســالهای گذشــته درازدیاد جمعیت 
سگها،تنها بااین دســتورالعمل راه را برای 
حذف فیزیکی این مظلومان توسط عوامل 
شهرداریها بازکرده تاجاییکه حتی به مرگ 
باترحم نیزکه درآن قید شــده به بهانه عدم 
دسترسی به موادبیهوشی اهمیتی داده نمی 
شود وباهرروش سنگدلانه وغیرانسانی،معدوم 

سازی می شوند.

ضرورت مصرف بیت المال درروشهای 
تاثیرگذاروانسانی

طبق تحقیقات وتجربه سایرکشورها دراین 
زمینه ثابت شده اســت که درهیچ کشورو 
شــهری حذف فیزیکی درکنترل جمعیت 
سگهای بلاصاحب تاثیرگذارنبوده وتنها عقیم 
ســازی در صورت رها کردن درهمان محل 
وحفظ قلمروی قبلی ســگها تاثیرگذاربوده 

است.
امادرکشــور ما عقیم سازی توسط حامیان 
وجمع اوری و معدوم سازی توسط شهرداریها 
انرژی وهزینه های زیادی به هدرمیرود، که 
باید این دورباطل اصلاح شود وباهماهنگی 
مردم ومســئولین روش صحیح وانســانی 

وتاثیرگذاربکاربرند.
آنچه دربرخی شهرهای کشور اعمال میشود 
نشان میدهد که مســئولین متخصص و 
اخلاق مدار از روشــهای به روز دنیا مانند 
برنامــه آی کــم )ICAM( وتجربیــات 
کشورهای موفق درکنترل جمعیت سگها 
استفاده میکنندو بافرهنگسازی میان مردم 
درزمینه حقوق حیوانات وحق زیستن آنها 
بسیارموفق عمل کرده اندورضایت شهروندان 
و دوستداران محیط زیست رابدست آورده 
اند،بنابراین تنهابااستنادبه اجرای دستورالعمل 
نمیتوان به هرعمل غیرانسانی روی آورد،قطعا 
روش علمی واصولی همراه بااخلاق وجلب 
مشارکت مردمی راهکار مثبت وتاثیرگذاری 

خواهد بود.

سگ زباله نیست،جای سگ درمیان 
زباله های پسماند نیست

مطالبه مردمی درجهت توقف کشتارسگها  درسایت صفیره اهواز:

نقدی برعملکرد مسئولان سایت صفیره اهواز

روز جهانی بیابان زدایی را گرامی می داریم 

دریغ است ایران بیابان شود

مهشید نصیری - مدتیست اخبار 
تکان دهنده ای ازسایت صفیره 
مرکزنگهداری سگهای بلاصاحب 

اهوازدرشبکه های اجتماعی 
منتشرشده،که موجب جریحه 

دارشدن عواطف عموم ومطالبه 
گسترده دوستداران ومدافعان 

حقوق حیوانات درخصوص حذف 
فیزیکی وبیرحمانه این مخلوقات 

مظلوم وبی پناه درکشورشده 
است،برای بررسی بیشترابعاداین 
جریان با اعزام وحضور نماینده 

رسانه پیگیری ومصاحبه بامسئولین 
منطقه وضعیت سایت صفیره را 
باوجود اعمال محدودیت های 
امنیتی شدید وحتی جلوگیری 

ازعکسبرداری بررسی کردیم که به 
اطلاع دنبال کنندگان می رسانیم.

در هرکجای ایران کشتار بی رحمانه سگ های بومی را محکوم می کنیم این مطالبه بخش بزرگی از مردم است


